



Techniker Krankenkasse, 20901 Hamburg
10 3020 B310 CD F009 1921

DV 11 0,95 Deutsche Post



Vertraulich/Personalabteilung
Holzhauer-Pumpen GmbH
Industriestr. 6 -12
61184 Karben

Fachzentrum
Mitgliedschaft/Beiträge

Tel. 040 - 460 66 10 20

Geschäftszeichen
B0431184401

1. November 2025

Unbedenklichkeitsbescheinigung für Holzhauer-Pumpen GmbH
Betriebsnummer: 45400986

Guten Tag,

wir bestätigen, dass auf dem bei unserer Krankenkasse unter der vorgenannten Betriebsnummer geführten Arbeitgeberkonto

- die Gesamtsozialversicherungs-Beiträge und Umlagen in den letzten 6 Monaten rechtzeitig nachgewiesen und gezahlt worden sind und derzeit keine Beitragsrückstände bestehen.

Sofern diese Unbedenklichkeitsbescheinigung für Zwecke der Haftungsfreistellung nach § 28e Abs. 3b in Verb. mit Abs. 3f Satz 1 SGB IV verwendet wird, wirkt sie für den Zeitraum von 3 Monaten nach Ausstellung.

- derzeit keine Beitragsrückstände bestehen.

Die Zahl der gemeldeten Beschäftigten, für die derzeit Beiträge gezahlt werden, beträgt: 19

Diese Bescheinigung ist keine Bestätigung über die Vollständigkeit und Richtigkeit der Beitragszahlung.

Falls Sie Fragen haben, rufen Sie uns einfach an. Wir sind gern für Sie da.

Freundliche Grüße
Ihre Techniker Krankenkasse

2156278910 - 2317258 - 12600800037266
KA458020



509693596490



Techniker Krankenkasse, 20901 Hamburg
10 3020 B310 CD F009 1932

DV 11 0,95 Deutsche Post 



Vertraulich/Personalabteilung
Holzhauer-Pumpen GmbH
Industriestr. 6 -12
61184 Karben

Fachzentrum
Mitgliedschaft/Beiträge

Tel. 040 - 460 66 10 20

Geschäftszeichen
B0431184401

1. November 2025

Certificate of compliance for Holzhauer-Pumpen GmbH
Employer identification number: 45400986

Dear Sir or Madam,

This is to confirm that your employer contribution account listed under the above number with our health insurance fund

- shows that the contributions to social insurance as well as levies have been recorded and paid in good time over the last 6 months. There are currently no contribution arrears in your account.

This certificate of compliance is valid for a period of 3 months following the date of issue if you need it for reasons of indemnification pursuant to Section 28e, Para. 3b in connection with Para. 3f, Sentence 1 SGB V [German Social Code book V].

- shows that there are currently no contribution arrears in your contribution account.

Contributions are currently paid for 19 registered employees.

This certificate does not confirm the completeness and accuracy of the contribution payment.

We will be happy to help you if you have any questions. Just give us a call.

Yours faithfully,
Techniker Krankenkasse

2156279259 - 2317258 - 12600800037267
KA458021



Techniker Krankenkasse, Tel. 040 - 460 66 10 20
Telefonservice: Mo.- Do. 8 - 18 Uhr, Fr. 8 - 16 Uhr | firmenkunden.tk.de

Vorstand: Dr. Jens Baas (Vorsitzender), Thomas Ballast (stellv. Vorsitzender), Karen Walkenhorst
Vorsitzende des Verwaltungsrats: Dominik Kruchen, Dieter F. Märtns

509693596657